

SENARAI PROJEK INOVASI MAJLIS PERBANDARAN KLANG TAHUN 2017

TAJUK PROJEK	KETERANGAN PROJEK
'ecoGen Recycle Bank MPKlang'	Aplikasi digital bagi memudahkan penduduk mengetahui status tahap kitar semula yang telah dilaksanakan.
Kelewatan Kontraktor Menandatangani Kontrak	" <i>Mass Signing Session</i> " adalah suatu kaedah bagi menangani masalah kelewatan kontraktor menandatangani dokumen kontrak di mana pihak kontraktor akan dihubungi bagi menghadiri sesi tandatangan kontrak secara serentak.
Smart Trolley	' <i>Smart Trolley</i> ' digunakan untuk mengangkat barang sitaan.
Sistem Rangkaian untuk Semakan Data Kelulusan di Tapak	Sistem Rangkaian untuk Semakan Data Kelulusan di Tapak.
Kesukaran Proses Permohonan Bagi Tempahan Rumah Rehat MPK	Memudahkan kakitangan mendapatkan maklumat kakitangan yang pernah menginap / memohon di rumah rehat MPK.
Smart Auto Cleaning	'Smart Auto Cleaning' digunakan untuk membersihkan siling dan dinding. Alat ini dicipta bagi memudahkan kerja-kerja pembersihan di tempat yang tinggi dan sukar dicapai dengan peralatan sediaada.
LIBUZZ (License Buzzer)	Kegunaan untuk tindakan penguatkuasaan sitaan sementara tapak pasar malam dan pagi yang tidak membayar permit bayaran pasar malam dan pagi
Multi-Bin	Kegunaan oleh pekerja rendah awam bagi tujuan pembersihan kerja-kerja sapuan jalan yang mana dengan adanya alat ini akan memudahkan serta meringankan tugas kerja tersebut dan mengurangkan tenaga kerja yang ramai.
I-View	Kegunaan untuk mengenalpasti lokasi dengan cepat, mudah, tepat dan mesra pengguna.

SENARAI PROJEK INOVASI MAJLIS PERBANDARAN KLANG TAHUN 2016

TAJUK PROJEK	KETERANGAN PROJEK
Masalah Pertambahan Fail Kadaran pada setiap penggal	Pertambahan bilangan fail kadaran menyebabkan berlaku kekangan ruang penyimpanan fail sedia ada pada setiap penggal. Ini menyebabkan pihak Jabatan terpaksa menanggung kos untuk kerja-kerja imbasan dokumen ke atas fail harta yang sedia ada dan tempoh masa yang diambil untuk membuat pencarian fail harta di bilik fail turut mengambil masa yang panjang.
Pelekat Sitaan Yang Mudah Rosak	Menambahbaik dari segi penguatkuasaan untuk sitaan harta alih bagi kes-kes cukai taksiran tertunggak.
Permit Bangunan Sementara untuk Pembinaan di Tapak	
Pengurangan Dalam Kesilapan Pengeluaran Kampaun Ubahsuai di Tapak	
Tempoh Masa yang Lama Untuk Memperolehi Maklumat Perancangan Pembangunan	Projek adalah berkaitan tempoh masa yang lama diambil untuk memperolehi maklumat perancangan. Ia merujuk kepada seluruh kakitangan Jabatan Perancang Bandar.
Meningkatkan Kecekapan Proses Penyitaan Motorsikal	Projek KIK Jabatan Penguatkuasa menjurus kepada penyelesaian masalah sitaan motorsikal yang menyebabkan halangan.
Peningkatan Kes Anjing Lolos Semasa Penangkapan Anjing Terbiar di Kawasan Majlis Perbandaran Klang	Aduan anjing liar di kawasan Majlis Perbandaran Klang meningkat pada setiap akhir bulan. Projek ini mensasarkan peningkatan tangkapan anjing terbiar dan penurunan kes anjing lolos semasa proses penangkapan.
Kelewatan Kerja-kerja Pembersihan Di Tapak Pasar Malam / Pagi	Mengurangkan aduan sampah bertaburan dan mengurangkan masa yang diambil untuk membuat pembersihan tapak pasar malam.
Kesukaran Mendapatkan Data Berkursus Bagi Setiap Kakitangan	Projek ini merungkai pemasalahan mengenai pengurusan data berkursus kakitangan Majlis. Cadangan penyelesaian telah dilaksanakan dengan membuat penambahbaikan kepada pengurusan tersebut dalam aplikasi ms excel.
Sistem Pengaduan Awam Responsif Kecemasan (SPARK)	SPARK merupakan projek penyelesaian masalah maklumat aduan kecemasan yang tidak tepat.
Meningkatkan Kutipan Bayaran Petak Khas Letak Kereta	Petak khas adalah petak letak kereta yang disewakan kepada orang awam. Walaubagaimanapun hasil kutipan didapati rendah dari sasaran jabatan.

SENARAI PROJEK INOVASI MAJLIS PERBANDARAN KLANG TAHUN 2015

TAJUK PROJEK	KETERANGAN PROJEK
Mempercepatkan Proses Penyediaan Penyata Pemungut	
Meminimakan Kos Penggunaan Mesin Percetakan Disamping Mempelbagaikan Penggunaan Yang Optima	Projek adalah berkaitan keberkesanan kawalan percetakan bagi tujuan penjimatan kos tetapi menggalakkan penggunaan mesin percetakan di dalam melakukan tugas seharian.
Penyelesaian Isu Kelewatan Penghantaran Buku MJKOSC	Penyediaan folder mesyuarat JKOSC diinovasikan dari bentuk salinan kertas kepada bentuk salinan data yang lebih menjimatkan dan mesra alam.
Kuantiti Pengeluaran Notis Peringatan Yang Rendah	Mempertingkatkan kuantiti cetakan pengeluaran notis peringatan sebelum tindakan pendakwaan di mahkamah supaya dapat menjimatkan masa, tenaga dan meningkatkan produktiviti.
Pelekat/ Stiker Penyelenggaraan Komputer	Pemantauan kerja-kerja penyelenggaraan komputer peribadi MPK secara menggunakan stiker penyelenggaraan.
Sistem Tuntutan Perubatan MPK	Memudahkan melihat baki peruntukan perubatan setiap kakitangan yang menuntut bayaran supaya tidak lagi pengiraan secara manual dimana setiap minggu kerani yang bertugas perlu menyemak semula baki setiap kali ada tuntutan oleh kakitangan yang menuntut bayaran tersebut.
Penambahbaikan Prosedur Dokumentasi Penilaian Kadaran	Projek dipilih berdasarkan penjimatan yang boleh diperolehi dari segi masa, kos dan ruang penyimpanan semasa proses dokumentasi penilaian kadaran.
Maklumbalas Status Surat	
Pengurusan Penyelesaian Aduan Khidmat Asas Mengambil Masa Lama	Menyelesaikan masalah peningkatan penerimaan aduan khidmat asas dan penyelesaian tempoh yang lama (14 hari).
Meningkatkan Keberkesanan Pemantauan Tadika / Taska / Pusat Jagaan	Kadar masa pemeriksaan premis Tadika / Taska / Pusat Jagaan adalah tinggi.
Masalah Bonggol yang Tidak Seragam	Bonggol yang disediakan lebih seragam dan mengikut piawaian yang telah ditetapkan.
Kos Pembaikan Roda Tong Armroll yang Tinggi	Menambahbaik Roda Tong Armroll yang kerap rosak secara in-house.
Produktiviti Tindakan Kompau	Pasukan kami menjalankan projek mencipta beg membawa peralatan 'handheld' yang lebih berkualiti dan praktikal dengan ciri-ciri memudahkan pengendalian semasa tugas penguatkuasaan.
Peningkatan Aduan Anjing Liar di Kawasan Pentadbiran MPK	Aduan anjing liar di kawasan MPK meningkat pada setiap akhir bulan. Projek ini mensasarkan peningkatan kadar peratus maklumbalas aduan anjing liar dalam tempoh 14 hari dari tarikh aduan diterima kepada 100% dan meningkatkan jumlah tangkapan.